
 

Αθήνα, 31 Mαΐου 2024 

  ΕΡΩΤΗΣΗ  

 

Προς τον Υπουργό Υγείας  

 

Θέμα: «Σοβαρές ελλείψεις προσωπικού στο Εθνικό Κέντρο Άμεσης 
Βοήθειας (ΕΚΑΒ) Θεσσαλονίκης». 

 

Όπως προκύπτει από δηλώσεις εκπροσώπων του Σωματείου των 
Εργαζομένων στο ΕΚΑΒ Θεσσαλονίκης στα ΜΜΕ, κατά τη διάρκεια της 
κινητοποίησης τους, υπάρχει μεγάλη έλλειψη προσωπικού στη υπηρεσία, με 
αποτέλεσμα να δημιουργούνται μεγάλα προβλήματα στη λειτουργία της. 

Η κατάσταση αυτή οφείλεται στο γεγονός ότι δεν αναπληρώνονται οι κενές 
θέσεις που προκύπτουν εξαιτίας της συνταξιοδότησης πολλών εργαζομένων 
και της μετακίνησης άλλων εργαζομένων σε άλλες περιοχές.  

Η κατάσταση επιδεινώνεται κατά τους θερινούς μήνες επειδή το ΕΚΑΒ 
Θεσσαλονίκης καλείται να καλύψει και τις ανάγκες της Χαλκιδικής, με την 
αυξημένη τουριστική κίνηση.  

Όπως υποστηρίζουν οι εκπρόσωποι των εργαζομένων, από τα 26 ασθενοφόρα 
που λειτουργούσαν πριν από πέντε χρόνια, σήμερα λειτουργούν λιγότερα από 
20 και αντί για 290 εργαζόμενους που είναι απαραίτητοι για τη σωστή 
λειτουργία του ΕΚΑΒ, υπάρχουν μόνο 208, ενώ κατά τους θερινούς μήνες στη  
Θεσσαλονίκη παραμένουν μόλις 12 ασθενοφόρα, εξαιτίας της κάλυψης των 
αναγκών της Χαλκιδικής.  

Επειδή η μεγάλη έλλειψη προσωπικού δημιουργεί τεράστια προβλήματα στη 
λειτουργία του ΕΚΑΒ και οδηγεί τους εργαζόμενους να εργάζονται κάτω από 
ιδιαίτερα δύσκολες συνθήκες. 

Επειδή κάτω από αυτές τις συνθήκες το ΕΚΑΒ δε μπορεί να ανταποκριθεί στον 
χρόνο και με τον τρόπο που θα έπρεπε στο κρίσιμο έργο που επιτελεί. 

Επειδή αυτή η κατάσταση δημιουργεί εμπόδια στην άμεση και ασφαλή 
μεταφορά των ασθενών και θέτει σε κίνδυνο την υγεία και τη ζωή τους. 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

 

1) Τι προτίθεται να πράξει για να στελεχωθεί το ΕΚΑΒ Θεσσαλονίκης με 
το απαραίτητο προσωπικό άμεσα;  

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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2) Τι προτίθεται να πράξει για να διασφαλίσει τη σωστή λειτουργία του 
ΕΚΑΒ Θεσσαλονίκης και την ασφαλή και άμεση μεταφορά των ασθενών, 
ώστε να μην τίθεται σε κίνδυνο η υγεία και η ζωή τους; 

 

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 
 

 
Νοτοπούλου Αικατερίνη 

 

Γιαννούλης Χρήστος 

 

 

Βέττα Καλλιόπη 

 

Γαβρήλος Γιώργος 

 

Θρασκιά Ουρανία (Ράνια) 

 

Ηλιόπουλος Όθων 

 

Καραμέρος Γιώργος 

 

Κασιμάτη Νίνα 

 

Κόκκαλης Βασίλης 

 

Κοντοτόλη Μαρίνα 

 



Λινού Αθηνά 

 

Μάλαμα Κυριακή 

 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

 

Μπάρκας Κωνσταντίνος 

 

Παπαηλιού Γεώργιος 

 

Παππάς Πέτρος 

 

Πολάκης Παύλος 

 

Πούλου Παναγιού (Γιώτα) 

 

Σαρακιώτης Ιωάννης 

 

Χρηστίδου Ραλλία 

 
 




